
FAU Haukåsen skole 

Møtereferat 

Møtedato 9.5.23 

Til stede: Nina Ekbor, Khalid Sadiq og Cathrine Moe 

Neste møte: I forbindelse med oppstart av skoleåret 2023/2024. 

1. FAU  

FAU ønsker å strukturere samspill med skole og kohorter i større grad. Slik det har fungert 

de siste årene er vi for lite på banen. Vi mener at vårt arbeid er viktig og vi ønsker å bli et 

bedre talerør.  

FAU foreslår at vi bør ha en representant fra hver kohort og at det alltid bør være et     

FAUmøte etter møter i regi av skolen. Vi så deltagelsen på siste temamøte og det viser at 

interessen er der. I etterkant av slike møtene ønsker FAU  å få 30 minutter til egne tema. 

Videre ønsker vi deltagelse fra både rektor og driftstyre når det er heksiktsmessig. Kanskje 

på deler av møtet og etter behov. Dette vil FAU ta ansvar for. På denne måten blir det mer 

dynamikk og samspill, som gjør at vi sikrer viktige tema for våre elever. Dette mener vi er 

ekstra viktig nå som vi skal overføres til Stig Skole. 

       Vedtak: Enighet om endring til neste FAU møte. 

2. Kommunikasjon med skolen – hva er status her? 

Her venter vi svar skolen og de har ikke kommet tilbake til oss på våre henvendelser. Viser til 

forrige referat. 

Vedtak: Følge opp skolen 

3. Temamøter skolen 

FAU ønsker at det er to faste temamøter per år på skolen. Henholdsvis et møte før jul og et 

etter jul. Temaliste er spilt inn til skolen og temaene bør være «levende». 

      Vedtak:  Enighet om dette. 

4. Generelt 

FAU mener klassebilder og skolegenser skal være fast hvert år. Dette er ikke noe som skal 

vedtas fra år til år. Vi ser ingen grunn til at vi skal avvike fra andre skoler som har dette fast 

hver år.  

Vedtak: Enig om dette og iverksettes i 2023/2024. 
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5. Treff i regi av FAU 

FAU ønsker å gjennomføre Halloween fest og sommerfest hvert år. Her vil vi trenge hjelp av 

frivillige foreldre og vi vil sende ut informasjon i god tid. På denne måten kan vi arrangere to 

hyggelige aktiviteter for elevene våre. Dette vil være med på å skape samhold og skape gode 

relasjoner. 

Vedtak: Enig om dette og iverksettes i 2023/2024. 

 

 

Oslo, 21.6.23 

 

 

 

 


